

### 1. Valg af dirigent

John Skovbjerg blev valgt, og konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt

### 2. Bestyrelsens beretning

Claus Holm Christensen, formanden, aflagde bestyrelsens beretning – **den skriftlige beretning kan læses her.**

- Under beretningen blev der gjort rede for situationen i Greenkeepergården. En medarbejder er tilbage på fuld tid efter lang tids sygdom. Yderligere er en medarbejder opsagt af klubben, og en medarbejder har sagt op. Der arbejdes på en langsigtet løsning.
- Peter Agerbo, sekretariatsleder er sygemeldt på ubestemt tid og der ønskes hjælp fra frivillige i sekretariatet. **Efterfølgende er der udarbejdet en plan for midlertidig bemanning.**
- Medlemstallet har nået et niveau, hvor der er delvis lukket for tilgang og der er oprettet venteliste.
- Sponsorerne i AGC er trofaste trods bange anelser grundet Corona. Det er ud til at sponsorindtægterne kommer til at ligge på niveau med 2020.
- Claus formand sluttede af med at udtrykke klubbens store tak til alle de frivillige som gør et kæmpe stykke arbejde.

### Fremtidens AGC v. Niels Fischer

Herefter blev ordet overdraget til Niels Fischer som redegjorde for det arbejde der er blevet udført i de projektgrupper som blev nedsat efter klubbens workshop i efteråret 2019. Grupperne har alle taget udgangspunkt i de idéer og anbefalinger som var resultatet af workshoppen.

#### a. Klubhus:

Arbejdsgruppen har primært fokuseret på at definere de behov som klubben har til et klubhus med en restaurant. Der er udarbejdet forslag til om- eller/og udbygning af de nuværende faciliteter. Bestyrelsen har vedtaget at spørge mindst to arkitektfirmaer om deres bud på opgaven. Gerne medlemmer af klubben. Det pointeres, at der afsættes et beløb til udarbejdelse af dette program..

Der er udarbejdet et dokument som vil blive udsendt til klubbens medlemmer inden sommerferien, således de af klubbens medlemmer/samarbejdspartnere som har kompetencen kan byde ind på opgaven. Er det ikke muligt, at finde en egnet virksomhed internt vil bestyrelsen tage kontakt eksterne arkitektfirmaer. Arbejdet forventes at kunne præsenteres i efteråret 2021, så arbejdet kan påbegyndes 2022 og stå færdigt så hurtigt som muligt derefter.

#### Kommentarer fra salen:

- Forslag om at spørge arkitektskolen om det kunne være et afgangprojekt. Det undersøges.

- Der er ikke fastsat et maksimumbeløb til om-/tilbygningen. Der vil blive søgt eksterne fonde.
- Der forventes af fredningsmæssige årsager IKKE at være en mulighed at bygge en ekstra etage på klubhuset, da den nuværende fredning dikterer, at klubhuset IKKE må kunne ses fra vejen.
- Det haster med at finde en løsning! Flere medlemmer udtrykte utilfredshed med den prioritering de føler der i dag finder sted fra Restaurant Unicos side. Der SKAL være plads til golfspillerne.
- Dette førte til en længere diskussion primært om UNICOs bidrag og omkostninger for AGC. Der blev fremsat påstand om, at UNICO er en dyr omkostning for AGC. Bestyrelsen lover at gøre økonomien omkring UNICO mere gennemsigtig, så medlemmerne kan se hvordan omkostningerne reelt er sammensat, og hvad UNICO reelt bidrager med.
- Der blev udtrykt undren/utilfredshed med at der ikke var sket mere med arbejdet i de forskellige projektgrupper, og en her og nu plan efterlyses, især omkring pladsforholdene i klubhuset og problematikken omkring restauranten. Meget af arbejdet har været besværligt eller decideret ligget stille på grund af Corona restriktionerne.

#### b. Bedre miljø og sociale forhold

- Mange af de tiltag projektgruppen har arbejdet med afventer bedre plads i klubhuset.
- Mange af de forslag fra workshoppen er allerede iværksat især har Begynderudvalget gjort et stort stykke arbejde som bl.a. har resulteret i en pjece om etikette på banen.

#### c. Bedre bane

- Der er udarbejdet forslag til forbedring af hvert enkelt hul på banen. Denne er under opdatering i BU.
- I år er alle søer rensed op
- Der er planlagt at eksisterende stier forlænges på visse huller og nye opstår på andre huller, for bedre at kunne styre slitagen på banen. Sammenlagt vil der blive udlagt i mellem 4-500 meter sti.
- Baneudvalget er i samarbejde med chefgreenkeeperen, ved at planlægge bunkerrenoveringen, hvilke påtænkes slettet, hvilke renoveres og hvor skal der strammes op med enkelte nye. Vi vil også gerne have en ny slags sand, da vi ikke tilfredse med nuværende sands kvalitet.
- Der opsættes lynhytte ved green hul 6 /tee hul 7. Derudover overvejes yderligere en ved green hul 15.

#### d. Mere plads på banen

- For at give bedre plads på banen til klubbens mange medlemmer, øvede som begyndere, skal der hurtigst muligt etableres en kortspilbane!

Arbejdet er i gang. Der er kontakt til Moesgaard Museum, som har udtrykt sig positivt om ideen. Der er etableret kontakt til Aarhus Kommune og de respektive rådmænd bliver inviteret til besigtigelse efter sommerferien. Det skrider fremad, men er en langsommelig proces.

- Der arbejdes med planer om en udvidelse af puttingområdet op mod drivingrange. Arbejdet forventes påbegyndt snarest.
- Der er etableret starterordning i weekenderne i spidsbelastningsperioder. Start ultimo juli. Frivillige efterlyses. **Efter generalforsamlingen er det besluttet at udskyde dette henset til arbejdsbelastning.**
- Der var divergerende mening / oplevelse af flowet/tempoet på banen. Der opfordres til først og fremmest at **tage hensyn til hinanden**. Klubben ønsker i størst muligt omfang at følge DGUs anbefalinger.
- Det blev foreslået at lokalreglerne printes og lægges/hænges op ved hul 1, da mange ikke længere tjekker ind i klubhuset.
- Det præciseres at tider som er blokeret til specifikke turneringer og som alligevel ikke benyttes, SKAL frigives så tidligt som muligt. Det er matchledelsens ansvar at sikre dette.

### 3. Fremlæggelse af årsregnskab til godkendelse.

Godkendt uden bemærkninger

### 4. Forelæggelse af budget 2021

Kommentarer til pkt.:

Sponsorer: Konservativt budget p.g.a. Corona. Det viste sig at være ubegrundet, de fleste af vores sponsorer holder ved og nye er kommet til.

Øvrige: Dækker bl.a. tilskud fra Aarhus Kommune

Der blev fra salen udtrykt ønske om et udspecificeret budget/regnskab for UNICO.

Taget til efterretning.

Budget godkendt.

### 5. Fastsættelse af kontingent og indskud.

Det foreslås uændret kontingent bortset fra for seniorer uden indskud som stiger 100,-

Kontingent og indskud vedtaget

### 6. Forslag fra bestyrelsen

Ingen

### 7. Forslag fra medlemmer

Ingen

### 8. Valg af medlemmer til bestyrelsen

3 medlemmer på valg: Arne Nabe Poulsen, Iben Jungersen & Kim Bjerre

Alle genopstillede og blev genvalgt.

9. Valg af suppleanter

De to siddende suppleanter ønsker ikke genvalg. Tak til Torben Gustavussen og Andreas Schröder.

Claus Jensen & Jacob Norby blev valgt som suppleanter for den kommende periode. (1 år)

10. Valg af revisor

Torben Hald modtog genvalg.

11. Eventuelt

Klubbens etikette i forhold til specielt at lukke igennem blev endnu en gang debatteret, og igen blev der opfordret til at vise hensyn og lukke igennem når det er muligt i forhold til gældende DGU anbefalinger.

16.06.21/Iben Jungersen